

2. Zoning By-law Amendment – 325 Elgin Street

Modification du Règlement de zonage – 325, rue Elgin

Committee recommendation

That Council approve an amendment to Zoning By-law 2008-250 for 325 Elgin Street and to change the zoning on a portion of the property into Traditional Mainstreet Zone, Subzone 1, as shown in Document 1, to permit an outdoor commercial patio, as detailed in Document 2.

Recommandation du Comité

Que le Conseil approuve une modification au Règlement de zonage no 2008-250 concernant la propriété située au 325, rue Elgin, comme le montre le document 1, en vue de permettre une terrasse commerciale extérieure, comme l'explique en détail le document 2.

Documentation/Documentation

Report from the Director, Planning Services, Planning, Real Estate and Economic Development Department, dated March 8, 2023 (ACS2023-PRE-PS-0030)

Rapport du Directeur, Services de la planification, Direction générale de la planification, des biens immobiliers et du développement économique, daté le 8 mars 2023 (ACS2023-PRE-PS-0030)